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Zápis 
 
z 29. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 14. května 2018  
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 20 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluven: p. Červený 
 
1) Zahájení. 
 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně.  
 

1) Zahájení 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 19.3.2018, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  
p. J.Struček  

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí p.J.Struček 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců - řídí  Mgr. F.Meinl 

6) Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích inventarizace majetku města za rok 
2017 - předkládá Mgr.P.Vrána 

7) Rozpočtové opatření č. 3/2018 - předkládá Mgr.P.Vrána 
8) Stanovení kompetencí Radě města Tachova k provádění rozpočtových opatření – 

předkládá Mgr. P.Vrána 
9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá Ing. F.Heřman 
10) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané -řídí 
Ing.V.Smihrodský 

11) Usnesení a závěr. 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
 
 
Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni (zastupitelé 20-ti hlasy schválili) do 
návrhové komise: p. Soukup, pí Braunová a p. Heřman. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni (zastupitelé 20-ti hlasy schválili) pí 
Štelmáková a p. Hrůša. 
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. Simona Andréová. 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
 
Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 28. zasedání 
zastupitelstva města: 
 
I.Nové úkoly  
 
Nebyly vzneseny žádné náměty ani připomínky   

II. Rozpracované úkoly:   

1.      Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny 
(Plzeňská ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
ORI MěÚ + vedení města: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace 

2.      Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na 
sídl.“západ“ 
ORI MěÚ: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace 
 

P. Sklenář se dotazoval, zda vedoucí městských lesů pan Červinka dostane za mimořádné 
výsledky finanční odměnu? 

 
Pan starosta odpověděl, že bude samozřejmě při rozdělování odměn na pana Červinku 
myšleno a upřesnil, že městské lesy jsou organizační složkou města a patří pod MěÚ. 

        
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 19.03.2018, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
jednomyslně na vědomí. 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Pí Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 02.05.2018. 
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Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 02.05.2018. 
 
P. Soukup, předseda Kontrolního výboru přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 23.04.2018. 
 
Zastupitelé jednomyslně  
a)vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, 
konaného dne 23.04.2018. 
b)uložili Radě města projednat opatření navrhovaná kontrolním výborem. 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
 
Bod řídil p. Meinl 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 20.04.2018 
 
P. Gondorčín – osadní výbor Oldřichov, se dotazoval na opravu povrchu poničené 
cyklostezky č.2200. Pan Gondorčín také sdělil, že tento dotaz opakovaně dával do zápisu 
osadních výborů a rozpočtu města, ale bohužel bez zpětné reakce.  
 
P. starosta odpověděl, že se tím bude zastupitelstvo města zabývat a vysvětlil, že ještě 
nedávno byla větší část této cyklotrasy v majetku pozemkového úřadu, nyní je již část ve 
vlastnictví města Tachova.  
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
6) Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích inventarizace majetku města za rok 
2017 
 
 
Bod vedl p. Vrána 
 
Rada města svým usnesením č. 1968 a) ze dne 11.10.2017 schválila Plán inventur pro rok 
2017 k zajištění řádné inventarizace majetku města.  
  
Rada města též svým usnesením č. 1968 a) ze dne 11.10.2017 jmenovala Ing.Bc. Drahomíru 
Červinkovou, vedoucí majetkoprávního odboru MěÚ tajemnicí pro inventarizaci majetku 
města a schválila složení inventarizační komise a likvidační komise MěÚ.  
       
Osobou zodpovědnou za provedení fyzických inventarizací (včetně inventarizace pozemků) 
byla schválena Jaroslava Šenovská, pracovnice majetkoprávního odboru MěÚ. 
Osobou zodpovědnou za provedení dokladových inventarizací byla schválena ing. Eva 
Brašnová, vedoucí finančního odboru MěÚ. 
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Zastupitelé jednomyslně schválili „Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích 
inventarizace majetku města za rok 2017“. 
 
Další dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly. 
 
7) Rozpočtové opatření č. 3/2018 
 
 
Bod řídil p. Vrána 
 
Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 304.009.754,30 Kč a výdaje ve 
výši 407.186.096,96 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 103.176.342,66 Kč, 
po zapojení financování bude schodek ve výši 38.280.242,66 Kč (poslední schodek 
upraveného rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 2/2018 činil 104.008.216,80 Kč). 
 
P. Soukup poděkoval za přehledné přiložené tabulky k tomuto bodu, ze kterých vyčetl, že 
jsou o 20 mil zvýšené náklady na bytové jednotky, zároveň se o 11 mil. snižují AV 
technologie areálu Mže. Opticky to vypadá stejně, ale tak to není, přibylo 20 mil a 11 mil se 
přesouvá na další rok. Tímto zvyšujeme výdaje. 
 
P. Vrána odpověděl, že sice zvyšujeme výdaje, ale zároveň jsme navýšili příjmy. Tzn. 
celkový schodek je o 841 000 Kč nižší. 
 
P. Soukup sdělil, že v minulých letech se plánovaný schodek snižoval díky dotacím k nule. 
Nyní se to pouze kompenzuje. 
 
P. Vrána odpověděl, že průběh snižování schodku je podobný jako v minulých letech. Nevíme 
nyní přesný celkový objem dotací a také neznáme všechny daňové příjmy. Celkový výsledek 
může být ve finále pozitivní. V loňském roce jsme schvalovali schodek vyšší než v tomto 
roce.  
 
Na to p. Soukup reagoval, že je to i díky úvěru a není to zcela jednoznačné. 
 
P. Vrána: ano, úvěr je vázán na investici, která ale ještě neproběhla. 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zastupitelé 16-ti hlasy schválili rozpočtové opatření č. 3/2018. 
 
P. Minich se zdržel hlasování 
 
P. Sklenář, Bočan, Soukup byli proti 
 
8) Stanovení kompetencí Radě města Tachova k provádění rozpočtových opatření 
 
 
Bod řídil p. Vrána 
 
Rozpočet města Tachova je z hlediska třídění příjmů a výdajů koncipován co 
nejsrozumitelnějším a nejjednodušším způsobem. Důraz na plnění rozpočtu se ale stále 
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zvyšuje, přičemž sílí tendence k vyhodnocení porušení rozpočtové kázně a pokutování za 
každé čerpání výdajů před jejich schválením. Zastupitelstvo města se ovšem neschází natolik 
často, aby vždy mohlo včas řešit potřebná rozpočtová opatření k včasnému zajištění chodu 
města. Podle § 102 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, je možné, aby 
 rozpočtová opatření prováděla také rada obce v rozsahu stanoveném zastupitelstvem 
obce. Z výše uvedených důvodů rada města předkládá zastupitelstvu města ke schválení níže 
uvedený návrh na usnesení. 
 
Na příjmové straně rozpočtu: 
 
a) navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 1 (daňové příjmy). Tyto prostředky nesmí 
rada města zapojit do výdajů, ale rozpočtují se do financování. O jejich případném zapojení 
do výdajů rozhodne zastupitelstvo. 
 
b)  navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 2 (nedaňové příjmy) a třídy 3 (kapitálové 
příjmy). Tyto prostředky nesmí rada zapojit do výdajů rozpočtu kromě účelově určených 
darů. 
 
c)  navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté dotace) u rozpočtového zapojení 
účelových dotací v případě, že zastupitelstvo schválilo účast města při podání žádosti o 
transfer nebo jsou transfery poskytovány na základě právních předpisů. Tyto prostředky rada 
města zapojuje do výdajů.  
 
d) navýšení závazného ukazatele „Daň z příjmů právnických osob za obce v případě, že 
skutečná výše daně je vyšší než předpokládaná výše ve schváleném rozpočtu. Tyto prostředky 
rada města zapojuje do výdajů na závazný ukazatel „Daň z příjmů právnických osob za obce, 
DPH“ ve stejné výši. 
 
Na výdajové straně rozpočtu: 
 
a)  navýšení závazného ukazatele do výše 500 000 Kč v období mezi jednotlivými 
zasedáními zastupitelstva. Tato pravomoc se vztahuje i na závazné ukazatele „příspěvky“ a 
„transfery“ zřízeným příspěvkovým organizacím.  
 
 Navýšení jednoho závazného ukazatele musí být kompenzováno snížením jiného
 závazného ukazatele na výdajové straně rozpočtu, aby rozpočtovým opatřením 
nedošlo ke snížení přebytku nebo ke zvýšení schodku schváleného (upraveného) 
rozpočtu.  
 
b)  přesuny mezi závaznými ukazateli v rámci jedné příspěvkové organizace do výše 
500 000 Kč v období od posledního veřejného zasedání zastupitelstva města v běžném roce 
do konce běžného roku tj. do 31. 12.  
  
c)  přesuny mezi třídou 5 (běžné výdaje) a třídou 6 (kapitálové výdaje), u jednoho 
závazného ukazatele (jedné akce), které byly řádně schváleny zastupitelstvem města, ale u 
kterých je nutné pro uskutečnění plnění výdajů provést správné zatřídění v souladu s 
rozpočtovou skladbou. 
 
d) přesuny mezi oddíly na výdajové straně rozpočtu u závazných ukazatelů:  
 - rezerva na náhrady škod v lesích, 
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 - mobiliář,  
 - rezerva na mimořádné kulturní akce města, propagace, 
 - příspěvky na činnost mládeže, volnočasové aktivity,  
 - opravy a údržba majetku města, 
 - ORI  - průzkumy, studie, zaměření a dokumenty k přípravě dotací 
 - činnost osadních výborů,  
 - podíly města k dotacím, 
 - rezerva na havárie a projekty 
 - úroky z úvěru,  
 které byly řádně schváleny zastupitelstvem města, ale u kterých je nutné pro 
uskutečnění plnění výdajů provést správné zatřídění v souladu s rozpočtovou skladbou. 
 
e)  navýšení závazného ukazatele o částku v případě potřeby vyšší než 500 000 Kč, a to 
jen v případech, kdy se jedná o výdaj nutný k zajištění chodu obce nebo jí přímo řízené 
organizace, v případech havárií nebo stavu nouze, k odvrácení možných škod, dále když 
včasné neprovedení úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací mohou výrazně překročit 
případná rizika z neoprávněné úhrady a k dalším případům zabránění škod. Dále v případě 
úhrady pokut, penále a dalších nutných výdajů, kdy schválení rozpočtového opatření je 
nezbytné a má jen formální charakter, protože výdaj musí být realizován.  
 
Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření 
provedeném v souladu se stanoveným oprávněním rady města na nejbližším zasedání 
zastupitelstva města konaném po schválení rozpočtového opatření radou města. 
 
Zastupitelé 18-ti hlasy schválili v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, oprávnění radě města k provádění 
rozpočtových opatření v následujícím rozsahu 
 
Vystoupil p. Sklenář, který má dojem, že tímto rozhodnutím bude kompetence Rady města až 
moc veliká a mohlo by docházet ke kolizním situacím, kdy Rada města schválí něco, s čím by 
zastupitelé nemuseli souhlasit. 
 
P. Vrána ihned reagoval, že zásadním bodem je že, může dojít pouze k přesunům v rámci již 
schváleného rozpočtu. V žádném případě nemůže Rada města navyšovat schodek nebo 
snižovat přebytek.  
 
P. Sklenář znova zopakoval, co by se mohlo stát do budoucna.  
 
P. Vrána uvedl příklad, že pokud dojde k havárii a je třeba ji operativně řešit, tak byť je to 
havárie nemůžeme jí řešit před schválením. A to je přesně oč jde. Pokud nedojde k navýšení 
těchto kompetencí, budeme čekat na zasedání zastupitelstva. Havárie se stane v červnu a 
zasedání zastupitelstva bude v srpnu. Občané se budou divit, proč město takovou dlouho 
nekoná. Takže jde opravdu jen o operativnost.  
 
P. Dvořák se zdržel hlasování 
 
P. Minich byl proti 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
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9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
 
Bod vedl P. Heřman. 
 
1/ zastupitelé 20-ti hlasy schválili záměr bezúplatného převodu pozemkových parcel č. 
490/11 (o výměře 1 m2) a č. 1516/3 (o výměře 2 m2)  v k.ú. Tachov Plzeňskému kraji IČ 
70890366. Jedná se o majetkoprávní vypořádání pozemků v silnici v ulici Plzeňská a v ulici 
Zámecká v Tachově. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru nemovitostí uhradí 
nabyvatel. Převod bude řešen darovací smlouvou. 

2/ zastupitelé 18-ti hlasy schválili záměr odprodeje p.p.č. 1411 v k.ú. Tachov o výměře 182 
m2 pro účely vybudování parkoviště v rámci přestavby stávajícího hotelu Olympic, za kupní 
cenu ve výši 1.000 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Na kupujícího přechází nájemní vztah dle 
zastupitelé 20-ti hlasy schválili  

P. Dvořák se zdržel 

P. Minich byl proti 

3/ zastupitelé 19ti hlasy schválili bezúplatné nabytí p.p.č. 3632/38 o výměře 185 m2, p.p.č. 
3632/35 o výměře 19 m2 a p.p.č. 3632/42 o výměře 1054 m2, vše v k.ú. Tachov od pana Z. 
M., Jezerní 924, Tachov pro účely vybudování komunikace ke stavebním pozemkům 
v Tovární ulici. 

Město Tachov uhradí náklady za geometrický plán a správní poplatek pro katastrální úřad. 

P. Soukup se zdržel hlasování 

P. Soukup se zeptal, proč tam bude město budovat přístupovou komunikaci k pozemkům a 
zda to bude investice města? 

P. Heřman odpověděl, že se zatím budou pozemky pouze přebírat. 

P. Soukup: Proč to p. M. dělá? 

P. Heřman: P. M. a další tam mají pozemky ne jen on a je potřeba tam cestu jednou 
vybudovat. 

P. starosta vysvětlil, že tam jsou pozemky na výstavbu rodinných domů a ty nejsou v majetku 
města, jedná se o bezúplatné nabytí a pokud by se tam budovala nějaká komunikace, tak 
samozřejmě by byla na základě spolupodílnictví i těch majitelů sousedních pozemků.  

P. Dvořák doplnil, že ví jaká je situace v této lokalitě. Zdůraznil, že tito majitelé se dostávají 
domů přes polní cestu. A tato nabídka pozemků p. M. je velmi velkorysá. Pokud město získá 
pozemky, je možné budovat např. veřejné osvětlení. 

P. starosta ještě dodal, že pokud by město budovalo veřejné osvětlení v této lokalitě, tak už na 
svých vlastních pozemkách. Další zvelebování je věc rozpočtu. 
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4/ zastupitelé 20ti hlasy schválili nabytí nemovitostí od společnosti RAZKA develop s.r.o., 
IČ: 05016878, náměstí Republiky 86, Tachov. Jedná se o:stavby komunikace včetně 
dešťového odvodnění, chodníky, zpevněné plochy pro separovaný odpad a stání pro autobus 
za kupní cenu 10.000 Kč + DPH v platné sazbě,  

veřejné osvětlení 37 stožárů za cenu 10.000 Kč + DPH v platné sazbě,  
části pozemků pod stavbami - p.p.č. 3180/6, 3177/194, 3177/52, 3177/262, 3177/196 v k.ú. 
Tachov (označení parcel a jejich výměra bude určena na základě geometrického plánu) 
bezúplatně.  

5/ zastupitelé 20-ti hlasy schválili bezúplatné nabytí pozemkových parcel č. 56/20 (o výměře 
192 m2), č. 484/14 (o výměře 48 m2), č. 3001/3 (o výměře 4 m2),  č. 3001/4 (o výměře 148 
m2) a č. 3001/5 (o výměře 71 m2)  v k.ú. Tachov od Plzeňského kraje IČ 70890366. Jedná se 
o majetkoprávní vypořádání pozemků pod chodníkem v ulici Plzeňská a střed kruhového 
objezdu v ulici T.G.Masaryka v Tachově. Správní poplatek za návrh na vklad do katastru 
nemovitostí uhradí nabyvatel. Převod bude řešen darovací smlouvou. 

6/ zastupitelé 19-ti hlasy schválili změnu katastrální hranice mezi k.ú. Tachov a k.ú. Malý 
Rapotín odsouhlasenou Katastrálním pracovištěm Tachov na návrh vlastníka p.č. 3065/3, 
3065/7, 3065/8, 3065/9, 3065/10 a č. 3065/11 tak, aby uvedené pozemky z k.ú. Tachov přešly 
do k.ú. Malý Rapotín za účelem scelení areálu společnosti Fořt a syn s.r.o do jednoho 
katastrálního území. 

P. Minich se zdržel hlasování 

7/ zastupitelé 20-ti hlasy schválili odprodej části p.p.č. 203/1 v k.ú. Tachov (označení parcely 
a její výměra budou určeny na základě geometrického plánu) pro účely výstavby 3 garáží za 
kupní cenu 900 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě pro níže uvedené kupující: 

M. S., Bělojarská 1465, Tachov,  

Z. P., Stadtrodská 1482, Tachov, 

R. K., Bělojarská 1463, Tachov. 

Podmínky prodeje:  

Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí 
kupní smlouvě. Budoucí kupující si na vlastní náklady zajistí dopravní řešení předmětné 
stavby, které doloží budoucímu prodávajícímu do 12 měsíců ode dne podpisu smlouvy o 
budoucí kupní smlouvě. Stavba bude dokončena nejpozději do 3 let ode dne podpisu smlouvy 
o budoucí kupní smlouvě. Geometrický plán bude vyhotoven na náklady kupujících.  

8/ zastupitelé 20-ti hlasy schválili uzavření Dohody o zániku práva zpětné koupě mezi 
Městem Tachov, IČ: 00260231, Hornická 1695 a společností Luxury Home – BETA s.r.o., 
IČ: 05137977, Tepelská 137/3, Mariánské Lázně – Úšovice na st.p.č. 2147/3 v k.ú. Tachov, 
protože vlastník dotčené nemovitosti splnil podmínky sjednané v kupní smlouvě s výhradou 
zpětné koupě, jejíž vklad byl proveden pod čj. V-83/2017-410. Dohoda bude uzavřena po 
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vydání kolaudačního souhlasu. 

9/ zastupitelé 20-ti hlasy schválili odstoupení od smlouvy o budoucí darovací smlouvě ze dne 
14.04.2016 mezi budoucím dárcem, M.T.Q., Zárečná 1569, Tachov a budoucím obdarovaným 
Městem Tachov na bezúplatné nabytí stavby chodníku na p.p.č. 2473/20 v k.ú. Tachov, 
protože nebyly splněny podmínky smlouvy. 

P. Sklenář: Takže stavba chodníku padá? 

P. Heřman vysvětlil, že mu již skončilo stavební povolení a chodník nevybudoval. S p. M. T. 
Q. se bude jednat i nadále. 

10/ zastupitelé vzali na vědomí odstoupení pana K. S., Vodní 462, Tachov, od své původní 
žádosti o odprodej p.p.č. 401 v k.ú. Tachov. 

Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
9) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 
působnosti. 
 
 
Bod řídil p. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
Jako první se přihlásil o slovo pan místostarosta p Vrána 
 
Zastupitelstvo města: 
neschvaluje poskytnutí dotace 15. Přední hlídce Royal Rangers v ČR, se sídlem Kořen 60, 
349 53 Olbramov, IČ: 68782004, „Středisku Víteček“, Plánská 270, Černošín.Prostředky na 
požadovanou dotaci ve výši 400 000,- Kč nejsou součástí schváleného rozpočtu Města 
Tachova. Jiné volné finanční prostředky město v současné době nemá.  

Zdrželi se: p. Sklenář a pí Braunová 

P. starosta doplnil informaci, že činnost Přední hlídky Royal Rangers a její záslužné činnosti 
v oblasti sociálních věcí je vnímáno velmi pozitivně a právě proto šlo v minulých letech 
z Plzeňského kraje do této organizace množství finančních prostředků na podporu těchto 
aktivit. Bohužel u Přední hlídky Royal Rangers nastaly problémy, které vyšetřuje Policie ČR 
a jedná se o podvod týkající se finančních transakcí. 

P. Sklenář doplnil, abychom se k této společnosti nechovali nyní špatně a počkali na vyšetření 
celé této situace, protože dělají záslužnou činnost a jsou odkázáni na milodary.  

P. Soukup by byl rád, kdybychom je podporovali, až se celá tato záležitost objasní. 

P. starosta dodal, že není problém je nadále podporovat, ale musí to být za určitých pravidel. 

schvaluje garanci města po dobu realizace projektu „Příběh hraničních hor: Světecký vrch a 
Dyleň“, v letech 2018 až 2020, přidělení/vyčlenění finančních prostředků v jednotlivých 
letech dle žádosti - v celkové výši 5 597,- EUR - na spolufinancování aktivit Regionálního 
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vzdělávacího a informačního střediska, příspěvkové organizace, Školní 1094, 347 01 Tachov. 

schvaluje garanci města po dobu realizace projektu „Čechy a Bavorsko na Zlaté cestě“, 
v letech 2018 až 2021, přidělení/vyčlenění finančních prostředků v jednotlivých letech dle 
žádosti - v celkové výši 6 516,35 EUR - na spolufinancování aktivit Regionálního 
vzdělávacího a informačního střediska, příspěvkové organizace, Školní 1094, 347 01 Tachov. 

schvaluje Smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 555 000,- Kč – návratné 
investiční finanční výpomoci ve výši 119 600,- Kč a návratné neinvestiční finanční výpomoci 
ve výši 435 400,- Kč – mezi Městem Tachov (poskytovatelem) a Regionálním vzdělávacím a 
informačním střediskem, příspěvkovou organizací, Školní 1094, 347 01 Tachov, IČ: 
71234608, DIČ: CZ71234608 (příjemcem). 

schvaluje Smlouvu o poskytnutí návratné neinvestiční finanční výpomoci mezi Městem 
Tachov (poskytovatelem) a Regionálním vzdělávacím a informačním střediskem, 
příspěvkovou organizací, Školní 1094, 347 01 Tachov, IČ: 71234608, DIČ: CZ71234608 
(příjemcem), ve výši 292 000,- Kč.  

Finanční prostředky budou příjemci poskytnuty na předfinancování aktivit projektu „Čechy         
a Bavorsko na Zlaté cestě“ v roce 2018. Budou převedeny na účet Příjemce do 31.05.2018.  

P. Soukup poděkoval Revisu za jeho stále se rozvíjející projekty.  

schvaluje Smlouvy o poskytnutí dotace v roce 2018 uzavřené mezi městem a subjektem 
KOTEC o.p.s., Nádražní náměstí 299/8, 353 01 Mariánské Lázně, IČ: 26648415, DIČ: 
CZ26648415  

a) smlouva o poskytnutí dotace ve výši 180 000,- Kč na sociální služby obecného 
hospodářského zájmu  

b) smlouva o poskytnutí dotace ve výši 20 000,- Kč na fakultativní činnosti 

P. Minich se zdržel hlasování 
 
schvaluje přijetí úvěru od úvěrové společnosti, (dříve leasingové společnosti) ESSOX, na 
nákup vozidla Peugeot pro potřeby MKS. 
 
Na to reagoval p. Sklenář, kolikáté auto MKS to je?  
 
P. Smihrodský odpověděl, že je to druhé auto. 
 
Zdrželi se: p. Minich a p. Dvořák 
 
Pí Šimková upozornila na návrh umístění stavby malé větrné elektrárny ve Stadtrodské ulici.  
 
P. starosta doplnil, že zde není nikdo, kdo by tuto akci podporoval.  
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Pí Šimková dále podala návrh na zrušení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Stavební 
úpravy–areál Mže Tachov“. A nechala by vyhlásit nové výběrové řízení po říjnových 
volbách. 
 
P. starosta doplnil, že stavební úpravy areálu jsou velmi nutné a počkáme do 28.5.2018, kdy 
končí druhé výběrové řízení na veřejnou zakázku „Stavební úpravy–areál Mže Tachov“. 
 
Dále vystoupil p. Dvořák, který by také ponechal rozhodnutí o rekonstrukci areálu na novém 
zastupitelstvu. 
 
P. Sklenář se zeptal paní Šimkové, kde celý rok byla, když se to řeší již velmi dlouhou dobu? 
 
Ředitelka MKS pí. Vaňková opět uvedla, že modernizace je velmi nutná. Sál je v havarijním 
stavu.  
 
Pí Šimková řekla, že není vůbec proti, aby se rekonstrukce dělala. Jen reaguje na to, co 
budeme dělat, pokud se nikdo nepřihlásí do výběrového řízení.  
 
Pí Šimková podala návrh na přijetí usnesení na zrušení výběrového řízení na veřejnou 
zakázku „Stavební úpravy–areál Mže Tachov“. 
 
P. Smihrodský nechal hlasovat o tomto návrhu: 
Pro tento návrh byli: pí Šimková, Braunová, p Dvořák, Bočan, Soukup, Meinl, Minich 
Proti byli: pí Štelmáková, Vaňková, Malá, p. Smihrodský, Horáček, Svoboda, Straka, Struček, 
Vrána, Hrůša, Větrovský, Heřman, Sklenář 
 
neschvaluje návrh na zrušení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Stavební úpravy–areál 
Mže Tachov“. 
 
P. Větrovský, se zeptal na aktuální situaci pivnice „ Ve zdi“. 

P. starosta odpověděl, že počkáme do konce termínu již druhého výběrového řízení a uvidíme, 
zda se někdo bude ucházet o provozování tohoto zařízení. 

P. Straka informoval o pravidelném využívání městského rozhlasu ke zvaní občanů na 
víkendové, sportovní, kulturní a společenské akce. Smyslem je, aby se lidé o víkendech více 
scházeli. Informoval o vyhlášení soutěže s o nejhezčí květinovou výzdobu ve městě. A také 
sdělil, že byla 14.5.2018 podepsána desetiletá partnerská smlouva mezi ZŠ Kostelní a 
Clausnitzer Grudschulle ve Weidenu.  

P. Pešek vznesl dotaz na ulici J. S. Koziny. 

P. starosta reagoval, že práce jsou v závěrečné fázi a popsal aktuální situaci. 

Pí Ďugelová vznesla dotaz ohledně výběrového řízení na provozování bowlingové dráhy, o 
který měla zájem.  

P. starosta vysvětlil, že výběrové řízení bylo v plné kompetenci příspěvkové organizace 
SPOZA. 
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Pí Ďugelová má dojem dle nastudované vyhlášky, že to nebylo datumově správně vyvěšené. 

Pí Kreidlová reagovala, že nemá přístup na webové stránky sportoviště a bylo to tedy 
vyvěšeno o den později. 

P. Sklenář zareagoval, že veškerá výběrová řízení by se měla dávat vědět co nejvíce 
veřejnosti.  

P. starosta odpověděl, že se celá záležitost nyní bude prověřovat. 

Předseda nového bowlingového klubu v Tachově p. Balog pochválil pí Kreidlovou za její 
dosavadní práci.  

Jako poslední na téma vystoupila pí Kovářová, která vysvětlila, že nezpochybňuje práci pí 
Kreidlové na sportovištích, jen zdůraznila, že nevěděla o výběrovém řízení. 
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak ukončil p. Smihrodský rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
 
 
10) Usnesení a závěr. 
 
 
Návrh na usnesení přednesl p. Soukup.  
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za 
spolupráci. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Jan Straka                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:   
   
................................  
 
 
 
................................ 


